
Komentáře účastníků OK-QRP závodu 2025 

 
OK1DKR 
Odpolednepřed závodem chci naposledy vyzkoušet svojí starou HW8 kterou jsem testoval 

ve čtvrtek s několika spojeními...a bum,na PWR/SWR to blblo,tak pátrám, prozkoumám 

všechny spoje a stále nula...bohužel amíci na tohle dávají na anténu všude činče a to je 

ono,došlo to tak daleko,že jsem otevřel Hávečko oddělal americký čič a dal nějaký nový náš 

a stále to samé, čtyři hodiny jsem se neskutečně trápil jak jsem to zapínal a vypínal tak 

odešla pidi osvětlovací žárovička u stupnice, ze všeho jsem to nakonec vzdal, protože už 

jsem dělal kraviny, snad jsem mtoho vm mém oblíbeném a doposud spolehlivém stroječku 

nic neponičil... 

Takže jsem srabácky jel QRP s otočením knoflíčku,což v mých očích není to pravé QRP,ale 

abych nechyběl...tak zase za rok snad znova s HW-8. Ten stroječek má totiž pohnutou 

historii, krabici s kitem uvnitř mi v roce 1970 poslal můj dlouholetý kamarád Frank 

WB3CQD...on byl celý šťastný když jsem mu poslal fotky všelijakých těch trofejí co jsem s 

tou jak říkám Americkou krystalkou získal... 

 

OK1DMP 
Závod jsem jel většinou na výzvu, jen podmínky se mi jevily horší než loni. Slyšel jsem lépe 

stanice z Moravy než z Čech. Také se mi zdála relativně malá účast slovenských stanic.  

 

OK1DQP 
Zdravím po roce všechny příznivce QRP závodu. Podmínky celkem dobré.Šumové pozadí 

S7. Účast stanic hojná, po celý závod bylo co dělat. Budu se těšit na příští závod. 

 

OK1DXK 
Provizorní INV VEE anténa fungovala mnohem lépe než 8m vertikál. Dovolával jsem se 

nádherně, podmínky pěkné, jen poslední půlhodinu bylo větší QSB. Děkuji za pěkný závod, 

těším se na příští rok. 

  

OK1DZD 

Milane, zdravím. 

Tak jsem naklobal deník, snad bude mít ten správnej formát. Moc se mi v závodě nedařilo, 

nenašel jsem Pavla BMA ani Jendu BND. Ač jsem měl celkem dobrý příjmový podmínky, bez 

rušení, byla to slabota.  

 

OK1FFA 
Plán dosáhnout 30 qso to je o jedno víc než před rokem se nezdařil. Špatná příprava. Elbug 

stávkoval. Tak pouze 12 qso na ruční klíč od RM31. 

 

OK1IF 
Jak už se stává zvykem, strašně se na tento závod těšil. Letos jsem dokonce pozval i většinu 

činovníků ČRK. Současně však probíhal CQ160 SSB a tak z pochopitelných důvodů se 

nikdo z "bijců" nezúčastnil. Bohužel ať chceme nebo nechceme, ubývá nás. Letos dokonce 

při K=4 byl tak obrovský útlum, který zde nepamatuji. V průběhu závodu se podmínky sice 

vylepšovaly, ale ta hrůza asi odradila ty, kteří se chtěli zúčastnit ze zvědavosti. Ano bylo to 

pro mne utrpení, způsobené jen mnou samým. Když jsem sledoval jak někteří si dávají jen 

RUN a vše jim funguje, tak u mne to tak jednoduché nebylo. Plno stanic můj signál vůbec 

nevzalo (namátkou OK2BEI, OM6TC, OK5NZ a další). To mi tak ani moc nevadilo a jsem na 

to zvyklý (možná se někomu vybila baterie v naslouchátku). Horší však byl příjem, přesně v 7 



hodin zde začalo rušení, které fakt nevím odkud se vzalo. Bojoval jsem s tím srdnatě, ale 

hrůza. I teoretická ztráta 3dB (měl jsem výkon jen 500mW) tentokrát nebyla zanedbatelná. 

Pro příští ročník jsem se rozhodl, že pojedu opět na KX3, abych byl konkurence schopný. 

Přeci jenom ten PIXID ve špatných podmínkách a s MDS=-95 dBm není ono HI. Ale možná 

se z toho vyspím a opět si dám nějakou samozničující kategorii HI. Díky za vyhodnocení. 

 

OK1JFP 
Původně jsem nechtěl závod jet, protože ten komplikovaný kód mi v minulosti dělal potíže při 

používáni programu TR4W. Nakonec jsem závod se zpožděním  jel a zapisoval do 

papírového deníku. Vzpoměl jsem si na možnost ho potom přepsat do 

požadovaného formuláře. Díky za tuto možnost. 

 

OK1LO 
Dnes trochu horší podmínky, ale jinak pěkný závod. 

 

OK1MNV 
Na moji ANT špatné podmínky a pouze 1 QSO s OM. 

 

OK2BMA 
Děkuji za pěkný závod. Letos jen 17 spojení, velké místní QRM a nestabilita tcvru. Na 

některé stanice jsem se nedovolal. Přesto jsem byl spokojen a díky za všechna spojení.  

73, ahoj, Pavel, OK2BMA 

 

OK2BTK 
Díky všem za QSO a Milanovi OK1DMP za vyhodnocení. Pěkný zážitek. Petr-OK2BTK. 

 

OK2BZM 
V první půlhodině závodu čisté pásmo, po rozednění vzrostl šum a objevily se zázněje. 

Signály silné, ve druhé polovině závodu u některých s velkými úniky a nutností opakovat. 

Pouze dvě OM stanice. 

 

OK2PAK 
Podmínky nebyly ideální.ve druhé polovině občas vzájemné rušení. 

 

OK2PRF 
Využil jsem možnost vyzkoušet si zajímavou anténu pro místní QRP provoz. 81m smyčka a 

k tomu 17m bílého koaxu. 

Všem díky za pěkná QSO.  

 

OM1RA 
Zariadenie K2 som si radšej odskúšal ešte večer pred pretekom. QSO z Milanom sa 

podarilo, takže to funguje. Podmienky boli v prvej polovici vcelku dobré,v druhej trochu 

vzrástol šum,občas sa niekto priplietol z UBA contestu.Veľmi pekný pretek,už sa 

 teším na ďalší ročník. 

 

OM5LD 
Silné miestne rušenie v druhej polovici závodu 


